
1 

 

FORMAT Agenderingsverzoek Statencommissies Noord-Holland 

 

Naam fractie/ indiener:   

 

Naam commissie en datum: 

 

 

o Legt de volgende discussienota ter bespreking voor aan de Statencommissie en/of de 
portefeuillehouder: 

(titel) 

 

 

o Verzoekt de brief op de C-agenda onder nr. 

van: 

 

onderwerp:  

 
 
ter bespreking te verplaatsen naar de B-agenda1  

  

Aanleiding  

Hieronder wordt de achtergrond van het onderwerp geschetst en aangegeven wat de 

aanleiding is voor het verzoek: 

 

- discussienota  
 

 

 
- onderwerp van de C- naar de B-agenda te verplaatsen 

  
 
 

Het behandeldoel 

Hieronder wordt aangeven met welk doel de fractie dit onderwerp/ de ingekomen brief op de 

agenda heeft gezet  

 

- welke politieke vraag wil de indiener aan de orde stellen  

- wat vraagt de indiener aan de andere fracties (de commissie, de portefeuillehouder) 

 

 

                                                   
1 Een verzoek tot het verplaatsen van een ingekomen stuk van de C- naar de B-agenda kan 

zodra deze op de Lijst ingekomen stukken staat. 

 

JA21 Noord-Holland / Daniël J. van den Berg

RWK 25-10-2021

Ontlasting overbelaste energienetwerken / congestieproblematiek

Het energienetwerk in Noord-Holland is overvol. Hierdoor kunnen bedrijven en
woningen niet gebouwd worden en dit is hoogst onwenselijk. De komende jaren zal
de samenleving verder geelektrificeerd worden en dit zal leiden tot een nog hogere
belasting.

Wat is de oorzaak van de problemen en hoe kunnen we de gevolgen beperken.

Hoe kijken de andere commissieleden aan tegen de oorzaak van de problemen, 
naar de oplossingen? Hoe zorgen we voor een match tussen ambitie en infrastructuur?
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Nadere toelichting onderwerp  

 

De laatste maanden zijn er meerdere congestiewaarschuwingen uitgevaardigd vanuit
Alliander. Het elektriciteitsnetwerk zit in nagenoeg heel Noord-Holland vol, en hierdoor 
raakt de economische ontwikkeling in de knel, zie de bijgevoegde kaart. JA21 wilt graag
het gesprek aan met andere partijen wat voor maatregelen er nog zouden kunnen zijn om
dit niet verder te laten escaleren. GS heeft aangegeven dat zij dit niet zagen aankomen.
Wat speelt er nog meer onder de radar? JA21 heeft verschillende ideeën, zoals het gebruik
van nachtstroom, hybride warmtepompen en het flexibel verbruiken van elektriciteit. Wij zijn 
benieuwd hoe de andere partijen hier in staan.

Ondertekend,

Daniël van den Berg

https://www.rtlnieuws.nl/economie/bedrijven/artikel/5253093/elektrisch-netwerk-
laadpaal-auto-inftrastructuur-liander
https://www.telegraaf.nl/nieuws/1784364989/amsterdam-kan-druk-op-stroomnet-
niet-meer-zelf-oplossen




